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Abstract (en)
[origin: WO2005083680A1] In order to determine an estimated value related to an information unit requirement for encoding a signal, a measure
(nl(b)) for the distribution of the energy in the frequency band is taken into account (102, 104, 106) as well as the permitted interference for a
frequency band and energy of said frequency band. In this way, a better estimated value is obtained for the information unit requirement, such that
the signal can be more efficiently and precisely encoded.

Abstract (de)
Zum Ermitteln eines Schätzwerts für einen Bedarf an Informationseinheiten zum Codieren eines Signals wird neben der erlaubten Störung für ein
Frequenzband und einer Energie des Frequenzbands zusätzlich ein Maß (nl(b)) für die Verteilung der Energie in dem Frequenzband berücksichtigt
(102, 104, 106). Damit wird ein besserer Schätzwert für den Bedarf an Informationseinheiten erhalten, so dass effizienter und genauer codiert
werden kann.
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